
Interpellation av oppositionsborgarrådet Dennis Wedin (M) till idrottsborgarrådet Jan 
Valeskog (S) om hyran för Brommapojkarna  

Det har framkommit att Brommapojkarna kan tvingas flytta från Grimsta på grund av att 
staden har valt att chockhöja hyran. Anledningen till hyreshöjningen är att Brommapojkarna 
har börjat sälja folköl på sin hemmamatcher i Allsvenskan, vilket gör att klubben inte längre 
får en subventionerad taxa. 

I stället för att straffa klubbar som hitta sidointäkter bör staden uppmuntra att idrotten ökar sin 
självfinansieringsgrad. Därtill kan det knappast vara problematiskt att det erbjuds folköl på 
elitfotbollsmatcher och på just Brommapojkarnas matcher är det ovanligt med 
ordningsstörningar.  

Moderaterna anser att staden bör göra mer för idrotten och värna välfungerande föreningar 
med en lokal förankring. Att Brommapojkarna kan tvingas flytta är djupt olyckligt och 
regelverket måste snarast ändras för att undvika detta.  

Mot bakgrund av detta vill jag ställa följande fråga till idrottsborgarrådet: 

1. Avser idrottsborgarrådet att ändra reglerna för subventionerad taxa så att 
Brommapojkarna kan spela kvar på Grimsta? 


